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:2306 

Islamic Education 

ثم   3- من كتاب التربية الأسلامية 132- 131على الصفحات  )ما الإسلام؟(   1مراجعة حديث   -

 الإجابة على السؤال التالي :  

 الإحسان(  -لإيمان ا  -لإسلام )اإشرحوا بإختصار معنى كل من  -

 

- Revise  Hadeeth-1  )What is Islam?) on P.131-132 from the Islamic Education Book-3 to 

discuss in the classroom then answer the following question: 

 

- Briefly explain what is meant by each of these words  (Islam , Iman and Ihsan) 

 

Islam - ……………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………… 

Iman .. 

…………………………………………………………………………………………………….. 

 

Ihsan .  

 

 

ثم  3- من كتاب التربية الإسلامية 120- 114 والأمانة( على الصفحةمراجعة موضوع )الصدق والوفاء بالعهد  -

 الإجابة على السؤال التالي في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الفهم والاستيعاب: 

 ماهي صفات المسلم الحقيقي؟ •

- Revise the subject of (Telling the Truth, Keeping Promises and keeping the trusts of 

others) on P.114-120 from the Islamic Education Book-3, then answer the following 

question in your homework book: 

• What are the characteristics of a true Muslim? 

 

……………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………..   



 

 

للمناقشة داخل  3- من كتاب التربية الأسلامية 49و)كيفية الصلاة( ص   47ص ) الصلاة ) مراجعة موضوعي •

 ثم الاجابة على الاسئلة التالية في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الاستيعاب: الفصل 

 يوم القيامة؟ ما هو أول عمل يسألنا الله عنه  •

   ما معنى كلمة القبلة؟ •

• Revise the two subjects of (As-Salah) on P.47and (How to Perform Salah) on P.49 

from the Islamic Education Book-3 to discuss in the classroom, then answer the 

following questions in your homework book: 

o What is the first deed Allah (SWT) will ask us about on the day of 

judgement? 

………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………

………………………… 

o What is meant by the word “Qiblah”? Briefly explain. 

………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………

………………………… . 

ثم الإجابة على  3- من كتاب التربية الاسلامية 21( على الصفحة البصيرمراجعة موضوع من أسماء الله الحسنى ) -

 السؤال التالي: 

o  حياتك؟ الله هو السميع البصير، كيف تجعلك هذه الصفات أن تتصرف في 

- Revise the subject of Allah’s names “Al-Baseer” (البصير) on P.21 from the Islamic 

Education Book-3, then answer the following question: 

o Allah is the All-Hearing and All-Seeing. How do these characteristics of Allah 

(SWT) control your daily behaviour? 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 


